
Zápis ze zasedání osadního výboru, konaného dne 6. 1. 2015. 

Přítomni: členové osadního výboru - předseda osadního výboru pan Čáslavský, paní Helclová, paní 

Velinská, pan Tesař, pan Rulák, předseda bývalého osadního výboru pan Cibuzar, starostka města 

Nová Role paní Pokorná, předseda redakční rady Novorolského zpravodaje ing. Řezáč, občané 

Mezirolí. 

Body jednání: 1) Rekonstrukce páteřní komunikace v Mezirolí 

            2) Informovanost občanů 

            3) Ostatní 

 

1) Rekonstrukce páteřní komunikace v Mezirolí - informace paní starostky Pokorné  
Rekonstrukce bude zahájena v březnu 2015. Náklady na rekonstrukci by neměly přesáhnout 50 mil. 
Bez DPH. Za první dva měsíce nutno proinvestovat 20%. 
Bude podána žádost o poskytnutí dotace. Pokud dotace nebude poskytnuta, bude zažádáno o úvěr u 
peněžního ústavu. Úroky v současné době jsou příznivé. Pohybují se kolem 2%. 
Vize: Zakázka byla dána dne 6. 1. 2015 do věstníku. Do 15. 2. 2015 bude připraven projekt, a budeme 
připraveni podat žádost o dotaci. Během května 2015 bude rozhodnuto, zda dotace bude poskytnuta, 
či nikoliv. Do září musí být rekonstrukce páteřní komunikace dokončena, a do konce října vyúčtována, 
aby dotace byla vyplacena. Možná bude schválen posun tohoto termínu do ledna 2016. 
Na dotaz člena osadního výboru pana Tesaře, zda se použijí i naspořené peníze, bylo odpovězeno, že 

ano a zbytek bude čerpán z dotace nebo úvěru. 

Rekonstrukce páteřní komunikace proběhne v jedné etapě. 

Musí být vytvořen správný harmonogram prací, aby byla páteřní komunikace po celou dobu 

rekonstrukce průjezdná aspoň z jedné strany. 

Stavební povolení je již vydáno. 

Projekt vytváří Projektová kancelář PS, Oto Szakos. 

V rozpočtu na rok 2015 jsou vyčleněny prostředky na rekonstrukci spojovací komunikace před 
restaurací U Huberta a dále jsou vyčleněny prostředky na realizaci části osvětlení - lampy veřejného 
osvětlení. Dále jsou vyčleněny prostředky na napojení mateřské školky na veřejnou kanalizaci. 
 
2) Informovanost občanů 
Byl podán předsedou p. Čáslavským návrh na založení internetových stránek pro malé obce. Mezirolí 
by měla svoje internetové stránky, kam by se dávali veškeré informace pro občany Mezirolí. 
Informace pro občany budou i nadále vkládány na stránky města Nová Role. 
Občanka p. Mrázková vznesla dotaz, na znovuobnovení veřejného rozhlasu – zdroj informací 

především pro seniory. Dle slov paní starostky Pokorné je tento návrh realizovatelný a bude dále 

projednán. Zájem projevili i občané Jimlíkova a Nové Role. 

Občané mají dále možnost, na základě poskytnutí tel. čísla, dostávat informace z portálu města Nová 

Role prostřednictvím SMS. 

Občanka p. Mrázková dále navrhla schránku (box) pro vhazování připomínek, požadavků a návrhů 
občanů Mezirolí. Tato schránka by mohla být umístěna na návsi na budově č. p. 49, která je ve 
vlastnictví města Nová Role ( knihovna, obchod, klubovna hasičů).  
 
3) Ostatní 
Předseda p. Čáslavský upozornil na již několik let otevřenou kanalizační šachtu a výkopy před domem 
p. Černého. Vzniká zde veliké nebezpečí nejen pro děti, ale všechny občany, kteří touto veřejnou 
komunikací docházejí na náves. Ov žádá, aby nápravu řešil stavební odbor MÚ. 
 



Upozornění členky osadního výboru p. Helclové na nepořádek okolo popelnic, nepořádek u silnice, na 
návsi. Členkou osadního výboru p. Velinskou byl vznesen dotaz, proč se již neprovádí (cca od června 
2014) úklid veřejných prostranství a údržba zeleně. Úklid sněhu v současné době je vyhovující. 
Kontejnery na kov, které jsou povinné od 1. 1. 2015, jsou pro občany Mezirolí k dispozici ve sběrném 
dvoře města Nová Role. Toto je v souladu se zákonem, nemusí být přímo v obci Mezirolí. Paní 
starostka přislíbila prošetření, proč v současné době nikdo neprovádí pravidelný úklid veřejných 
prostranství (uklid, sekání trávy, hrabání listí atd.) tak jak to bylo běžné v minulosti. 
OV požaduje přidělení jednoho pracovníka na úklid, který by měl toto na starost. 
 
Upozornění předsedy p. Čáslavského na obytný přívěs, který se nachází na parcele 40/2, majitelé 
manželé Tintěrovi. Tento je využíván k trvalému bydlení. Na základě sdělení občana pana Cinegra, 
zde stojí na základě povolení stavebního úřadu. Tím neporušují zákon. Vzniká zde však problém 
s pálením plastů a různého odpadu. Zplodiny znepříjemňují život občanům v sousedství. OV vyzývá 
stavební odbor k prošetření, jestli je vše v souladu se stavebními a hygienickými předpisy. Vzniká zde 
nebezpečí rozmachu tohoto typu bydlení. 
  
Osadní výbor požádá město Nová Role o příspěvky na společenské a kulturní akce na rok 2015 (Pálení 
čarodějnic, Dětský den a uvažuje se navíc o Oslavě konce prázdnin) ve výši 30.000,- Kč. 
OV žádá o příspěvek na zřízení a provoz internetových stránek ve výši 5.000,-Kč. 
Na základě podané žádosti město Nová Role poskytne výtisk poutačů a informačních letáků, plakátů 
atd. 
 
Občan p. Cinegr navrhl na základě svých zkušeností, aby schůze osadního výboru s  veřejností 
probíhaly méně než 12x ročně. Pan Cinegr poskytne pro schůze osadního výboru a pro schůze 
osadního výboru s veřejností prostory své restaurace. Pokud by tyto schůze probíhali v den, kdy není 
otevřeno, požaduje nájemné ve výši 500,- Kč. 
Osadní výbor se dohodl, že se schůze osadního výboru v roce 2015 uskuteční vždy 1. středu v měsíci 
od 18 hod. v salónku restaurace U Huberta. 
Zasedání osadního výboru s občany v roce 2015 proběhne 4x, a sice v následujících dnech: pátek 6.3. 
2015, pátek 5.6. 2015, pátek 4.9. 2015, pátek 4.12. 2015 a to vždy od 18 hod. v restauraci U Huberta. 

Předseda redakční rady Novorolského zpravodaje ing. Řezáč oznámil, že veškeré příspěvky od občanů  
je nutno odevzdat do uzávěrky a to vždy k 15. dni v měsíci před měsícem vydání.  
Tzn. uzávěrka 15. 2. 2015 pro březnové+dubnové vydání atd. 
 

Zasedání bylo ukončeno v 19:22 hod. 

 

Zápis vyhotovila: Barbora Velinská 

 

Za osadní výbor: Jakub Čáslavský - předseda 

 

 


